

Referat fra turneringsudvalgsmøde i DKeF, Den 6.december kl. 19.00 online.

Deltagere:

Tonny Jensen, Martin Folmer, Ole Scott Rasmussen, Allan Jessen, Gerhard Schmidt, Martin Rasmussen og Michael Zimmermann.

DKeF (referent): Katja Bødtger

Dagsordenspunkt	Referat	Opfølgning Hvem – Hvornår
Pkt. 1. Ungdom		
Nation Cup	Nation Cup. Der var enighed om at udskyde det indtil videre, for at få nogle flere og bedre spillere hos ungdommen. Lige pt er der ikke spillere til det.	Ole
Elite træning	Det er meningen af de bedste fra ungdom skulle deltage i en fællestræning, hvor nogen af de rutinerede voksne spillere skulle komme og træne med de unge (evt. nuværende eller tidligere landsholdsspillere). For at prøve noget nyt og motivere de unge til at blive bedre.	Ole
DM for hold/Kegleportalen	Martin arbejder på at få DM for hold ind på kegleportalen.	Martin F.
Hyttetur	Vi forsøger at få etableret en hyttetur den 17-18 august 2024. Det bliver der arbejdet videre med sagen i ungdom. Der skal være minimum 10 personer for at turen bliver til noget.	Ole og Simon
	Katja lægger det ind i aktivitetskalenderen	Katja
Pkt. 2. Opfølgning fra sidst møde	Der er afholdt mange mindre møder siden sidst og der er fulgt op løbende på dette. Martin har et hængeparti med aktivitetskalenderen, så han kontakter Katja snarest for at få det rettet til.	Martin taler med Katja
Pkt. 3. Status Turnering/defekte baner	Der har været en del skader på baner rundt omkring i landet her i efteråret. For at få styr på baneforholdene rundt omkring i landet, er vi nødt til at få lavet en fast procedure med banekontrollen.	Tonny følger op med Svend.

	<p>Tonny har talt med Svend om at lave et fællesmøde mellem banekontrollen og Turneringsudvalget. Vi forventer mødet bliver afholdt i starten af det nye år.</p> <p>Der er en del udsatte kampe. Vi forventer at klubberne selv finder en løsning. Hvis ikke, går turneringsudvalget i dialog med de klubber der ikke har fået kampene afviklet.</p> <p>Enkelte klubber bliver påført nogle ekstra udgifter ift. kørsel. Hvis det bliver et stort problem, så må klubberne selv tage kontakt til forbundet og finde en løsning.</p> <p>Status på banerne i Skjold (Kolding) er, at der ikke er fundet nogen løsning endnu. Derfor træner Skjold nu i Christiansfeld. JM rykker derfor til Christiansfeld.</p>	
Pkt. 4. Medaljebestilling	<p>Det er turneringsudvalget der står for medaljerne i år.</p> <p>Alle i turneringsudvalget sender medaljeønsker til Martin Folmer på mail. Martin laver en samlet bestilling her før jul.</p> <p>I det nye år etableres et onlinemøde med hele turneringsudvalget, så vi kan få de rette datoer, adresser mv. så vi sikrer, at få styr på det.</p>	<p>Martin F. er tovholder</p> <p>Martin finder dato for online møde</p>
Pkt. 5. Opfølgning Denmark Open	<p>Det gik alt i alt fint. Der var enkelte kritikpunkter, men det blev der taget hånd om løbende under arrangementet. Det var godt vi var flere til stede til stævnet, så vi kunne hjælpe hinanden.</p> <p>Der er lavet en liste over punkter, der skal forbedres næste år.</p> <p>Nogle af de udenlandske spillere efterspurgte diplomer. Det havde vi ikke tænkt på, men Inge har tilbudt at laver diplomer og så skal vi huske det til næste år.</p> <p>Budgettet holdt lige præcis. Næste år kunne vi godt tænke os af finde sponsor. Det er Martin er allerede i gang med.</p> <p>Der var mange Classic dommere til stede for at bakke på om stævnet. Svend og Daniel fik gode kontakter.</p>	<p>Martin F. har listen</p> <p>Martin F. tager kontakt til Katja</p>

	Skal vi eventuelt lave et underudvalg til Classic igen (som tidligere), for at være på forkant med Denmark Open næste år og andre tiltag i Classic?	Martin og Tonny er tovholdere.
Pkt. 6. Lokale mesterskaber	Der ligger en skabelon til indbydelse og de skal sendes ud i starten af det nye år. Det afholdes St. bededag + lørdag. Det skal folk vide allerede nu. Vi vil gerne have slagsedler og andre praktiske ting på plads. Meget af det ligger i sharepoint.	Martin F. Katja giver alle i TU adgang.
Pkt. 7. DM	Vi skal i gang med planlægningen snart. Det gør vi til januar. Tonny tager en snak med Niklas vedr. overnatning. Vi kan desværre ikke streame, da hallerne ikke har sikkerhedsnet til at vi kan bruge deres netadgang.	Tonny og Martin F. tovholdere. Tonny kontakter Niklas.
Pkt. 8. Hjemmeopgave til møde i januar 2024	Vi laver et særskilt møde i januar, så alle i TU kan være med til at drøfte opgaven.	Se punkt 13.
Pkt. 9. Årets spiller	Tonny orienterede kort om årets spiller. Navnet blev offentliggjort da vi afholdt Denmark Open. Der ligger særlige kriterier til grund og på denne baggrund fik Frank fra Helsingør tildelt prisen.	
Pkt. 10. Opgaver til Årshjul og aktivitetskalender	Vi skal have gennemgået hele turneringsstrukturen igen, så vi kan komme mere på forkant i næste sæson. Vi vil også gerne have opdateret vores årshjul. Hvis det eksempelvis forventes, at vi skal holde uge 42 og uge 7 (både før/efter) fri, så er der ikke mange weekender at gøre med. Vi vil gerne lave et onlinemøde med klubberne inden vi planlægger turneringen, for at have en dialog med dem. Eventuelt når turneringen er slut, så vi kan nå at få klubbernes feedback med.	Punktet tages op til mødet i januar. Vi tager emnet op på mødet i januar.
Pkt. 11. Opgaveliste	Vi er i gang med at udvikle et kuglepas og som nævnt under punktet Denmark Open, så er vi i gang med at lave en skabelon til diplomer.	Tonny er tovholder

<p>Pkt. 12. Eventuelt</p>	<p>Vi skal fremover huske at have et fast punkt med på dagsordenen om seniorer kegler, så Gerhard kan orientere om det.</p> <p>Propositionerne for pokalturneringen er ikke rettet, så det skal vi have set på. Michael Z. laver et forslag og sender rundt til alle.</p> <p>Allan Jessen er på pause resten af 2023 af personlige årsager.</p>	<p>Michael Z. kommer med et forslag.</p>
<p>Pkt. 13 Nyt møde, evt. fysisk</p>	<p>Den 10. januar kl. 19 på teams, for at drøfte hjemmeopgaven forud for den 20. januar.</p> <p>Der skal laves et fysisk møde senere. Dette aftales den 10. januar.</p>	